
PROTOKOLL FRA UNGDOMSRÅDSMØTE  02.04.2009 
 
Tilstede:  
Sylvi Sommer (leder) 
Fabian Dietrichson (nestleder) 
Anders Melhus 
Nora Gauslaa 
Charlotte Bruland 
Hamzah Sajid 
 
Fra administrasjonen:  Jeannette Wold ( sekretær )  
Per Melsom, politisk oppnevnt representant 
 
Forfall:  
Christiane Carling 
 
SAKER:  
 
 
12/09 GODKJENNING AV INNKALLING, DAGSORDEN OG PROTOKOLL   

Godkjent uten merknader. 
 
13/09  FORDELING AV UNGDOMSRÅDSMIDLER 
 Bydel Vestre Aker er tildelt kr. 133.176 til fordeling. 
 Det er overført kr. 17.000 fra 2008 
  

Innen søknadsfristen var det innkommet 9 søknader med samlet søknadssum på kr. 
176.690. To av søknadene hadde ikke oppgitt søknadssum. Det er allerede tildelt kr. 
15.000 til Elevkveld i Tryvann 
Rådet bestemte at de ville fordele ca. 80.000 nå, og utlyse en ny runde til høsten. 
Etter gjennomgang av søknadene ble fordelingen som følger: 

 
Dok. nr Søker Tiltak Søknadssum Forslag 
1 Erik Sandvei Ballbinge 

Hovseter 
50-60.000 
 

25.000 

3 Mona Hellwege Fotballcup 2009 Ikke oppgitt 0 
4 Majorstuen barne og 

ungdomskor 
Jubileumskonsert 15.000 0 

6 Majorstuen barne og 
ungdomskor 

Jubileumskonsert Ikke oppgitt 0 

7 Sven Larsen Knatten- tur 16.500 
 

16.500 

8 Patrick krosby Paintball- luft-
tank 

22.190 20.000 

9 Tommy Payne/Hovseter 
–klubben 

Musikkfestival 35.000 25.000 

10 Mats Gabriel Johansen Kamera 23.000 0 
   161.690 86.500 

 



 
14/09 VALG AV NYE REPRESENTANTER TIL RÅDET HØSTEN 2009  

Ved valg av nytt råd høsten 2007, var det enighet om at vi skulle ha valg hvert annet 
år. Det betyr at vi skal velge nye representanter til høsten. Det ble bestemt at bare 
halve rådet skulle byttes ut, da det er en fordel å ha igjen noen som vet hvordan rådet 
arbeider. Underveis i perioden har vi fått tre nye medlemmer, to av dem sitter fortsatt, 
den ene har akkurat startet. Representanten fra Midtstuen går ut av 10. klasse fra 
høsten, det betyr at vi bør ha en ny representant derfra. Alle representantene ønsker å 
fortsette, og det rådet som nå sitter fungerer godt. Det er derfor enighet om at det er 
synd å bryte opp dette.  
Jeannette tar kontakt med Flemming i SUR (Sentralt ungdomsråd)og diskuterer 
hvordan vi kan håndtere dette for å ivareta demokratiet. Hun tar også kontakt med 
bydelsutvalget som har satt retningslinjer for antall medlemmer og fordeling, for å 
høre om vi kan gjøre en vri for at de som ønsker det kan få fortsette. 

 
15/09 VALG AV REPRESENTANTER TIL BURO-SEMINAR OG  
 REFERANSEGRUPPE FOR OMLEGGING AV NY SØRKEDALSVEI 
 Sylvi og Charlotte går på seminaret i BURO`s regi om Oslos ungdomspolitikk, onsdag  

29. april. Jeannette er på seminar med bydelen, og kan ikke komme. Nora og 
Christiane representerer SUR på seminaret. 
 
Sylvi representerer referansegruppen for ny Sørkedalsvei fra før. Jeannette gir beskjed 
til Plan og bygningsetaten. 
  

16/09  ORIENTERINGSSAKER 
Ref. fra SUR: Nora er valg inn som hovedrepresentant i AU i SUR. AU skal håndtere 
hastesaker og saker som skal jobbes videre med i SUR. Positivt at en fra vårt råd sitter 
i denne gruppen. 
Elevrådenes innflytelse ble diskutert på siste SUR-møte. Dette re også vårt råd opptatt 
av, da de erfarer at elevrådene har liten innflytelse på egen skolehverdag. Nora tar 
dette opp igjen i SUR. 
 
BURO`s fotballcup: Vi melder på et lag til fotballcupen 25. april. Avtaler nærmere 
om oppmøte. Alle tenker på til etter påske om vi kan gjøre noe morsomt ut av dette, og 
på navn til laget. 
 
Evaluering elevkveld i Tryvann: 
Elevkvelden var kjempe-velykket.  252 ungdom hadde kjøpt kort, men det var enda 
flere som var med på resten av arrangementet. 
Hamzah gjorde en kjempeinnsats sammen med en venn. Fabian var også tilstede og 
bidro. Veldig bra. FAU var veldig fornøyd med støtten og engasjementet fra 
ungdomsrådet, og vil gjerne at vi samarbeider om dette også til neste år. 

 
17/09 BU-SAKER-PROTOKOLL   
 Jeannette gjennomgikk sakskart til BU.  
 Gjennomgikk årsrapport for Hovseter fritidsklubb. 
 
 
 
18/09 EVENTUELT  



Fotballcupen som vi startet på i høst må gjennomføres! Uke 17 som vi planla er veldig 
nærme. 10. klasse begynner med prøve-eksamen rett over påske. Forslag om å ta det i 
uke 22. ev uke 24/25 ettersom hva som passer best for skolene. 
Fabian/Christiane, Anders og Charlotte sjekker på skolene. 
Jeannette sender mail til skolene når dette er avklart. 
 
 
 

Møtet ble avsluttet  19.30 
 
 
Sylvi Sommer       Jeannette Wold 
Leder        sekretær 
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